



Paikalla:

Hallitus

Iida Saaristomaa (puheenjohtaja)

Ruusua Nurmi (sihteeri)

Inkeri Nora

Julia Sippala

Milja Parviainen

Rahim Ahsanullah

Tuukka Pallonen

Muut läsnäolijat

Alli Kolho

1. Kokouksen avaus

Avattiin kokous ajassa 16.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä. Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Inkeri Nora ja Rahim Ahsanullah.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat

Milja ilmoitti, että kokoukijat saavat syödä suomalaisia omenoita, Pandan tekemiä lukuja sekä yllätysmakuisia riisikakuja. Iida ilmoitti, että kokouksessa vierailijana on Alli.

6. Kuulumiskierros

Laura: *Stadisuunnistus hype hype! Phuksikuppa vähä painaa viel mut elämä hymyilee, can't wait for mökkikukka!*

Juha: *Mul kans joku Phuksiklamydia, aika chilli sillee et nukun vaa hito hyvi koko aja tääl himas. Tekis mieli kokkaa pastaa mut en jaksa mennä kauppa.*

Ullis: *Mulki joku hiton tauti, raivostuttavaa sairastaa ku ei millää haluis olla vaa kotona, tänäki ois ollu tosi kivaan raflaan pöytävaraus joka piti peruu... mut saapahan ainaki siivottuu vähä*

Milja: Elämä on kiireistä mutta mukavaa. Innoissaan mökkikukasta.

Tuukka: Kuuluu hyvää. Menossa katsomaan jalkapalloa.

Rahim: SCI-piknik onnistui Athene-voimin ja sujui hyvin. Veljen polttarit edessä, odottaa innolla.

Ruus: Trakki hajottaa, mutta elämä on hyvää.

Alli: Samaistuu trakkijohdotukseen. Antti Riski auttoi henkilökohtaisesti. Löysi kandiohjaajan.

Julia: Eilen oli huono päivä, mutta siivoaminen auttoi. Tänään ollut hyvä viba diskreetistä, sai katsottua luentoja enemmän kuin kaikilla aiemmilla kurssisuoritusyrityksillä yhteensä.

Inkeri: Ristiriitaisia tunteita. Löysi kandiohjaajaksi Jollen fajian. Oli Jorvissa kaverin seurana 6 tuntia, meni myöhään ja aamulla oli aikainen herätys.

Iida: Vuoristorataista Merkuriuksesta johtuen. Hajotti puhelimen ja rikkonut myös muita asioita (esineitä, ei ihmisiä).

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja	Perustelu	Summa	Päätös
Ulrica Bladh	Olkkarin dymoon seittemän metrii teippii	22,99 €	Hyväksytty
Markus Laine	Eväät KV-ISOjen Final Furnishingiin 24.8.2022 (KV-budusta)	33,18 €	Hyväksytty
Markus Laine	Eväät ISOjen Wiimeiseen Woiteluun 25.8.2022	61,75 €	Hyväksytty
Inkeri Nora	Man@ger vujut, lippu	75,00 €	Hyväksytty
Toni Laurén	Kulttuuritoimikunnan virkistystapahtuma	75,00 €	Hyväksytty
Janne Silfverhuth	Tarjoiltavaa varaslähtö-piknikille 26.8.2022	50,00€	Hyväksytty
Niklas Koskela	Tepsykokousevääät	20,00 €	Hyväksytty
Niklas Koskela	pubivisa	17,31 €	Hyväksytty
Maria Toivainen	ISOryhmä 3 varaslähtöön leivottujen keksien aineksia.	10,74 €	Hyväksytty
Gábor Major	Head start picnic grocery for groups 1&2	63,47 €	Hyväksytty
Saara Oksanen	Phuksiryhmä 8 - pikniktarjoilut Varaslähdössä	49,73 €	Hyväksytty
Saara Oksanen	Nuotioillan klapit ja tarjottavat	93,29 €	Hyväksytty
Mea Pousar	Ristikoita Olkkarille	8,85 €	Hyväksytty
Janne Silfverhuth	Lohikäärmepelein palkinnot, 30.8.2022	80,00 €	Hyväksytty
Ruus Nurmi	Varaslähdön safkoja, kauhukuitista vaan pastat pestot ja tomaatit	288,38 €	Hyväksytty

Niels van Slooten	Prizes for the winners of the Dragon Game for International students during the orientationweek (wed. 31.08.2022). Rahim asked me to buy those.	17,93 €	Hyväksytty
Maria Toivainen	Pöhinäpartyn siivousvälineitä ja sipsiä 2.9.2022	57,71 €	Hyväksytty
Maria Toivainen	Vapaaehtoisille (1jv + kaksi tekemässä valoja) pizzaa pöhinäpartyssä.	39,30 €	Hyväksytty
Joose Eronen	Varaslähdön 26.9.2020 tarjoilut phuksiryhmälle 4	43,82 €	Hyväksytty
Inka Viita	International SCI piknik	31,68 €	Hyväksytty
Tuomas Toropainen	Varaslähdön piknik tarjoilut / Isoryhmä 6	50,00 €	Hyväksytty
Tuomas Toropainen	ISOaprojen safkarastin pizzatarvikkeet, Lauran kanssa sovittu tästä ja antaa lisätietoja jos tarvi	27,71 €	Hyväksytty
Maria Lappalainen	Varaslähdön 26.8. tarjoilut, ryhmä 2	27,33 €	Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja	Perustelu	Summa	Päätös
Audiopoli	Leffailta 31.3.2022	50,00€	Hyväksytty
S-Business Oy	Namubuffan ostoksia	619,95€	Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin varsinaisiksi jäseniksi:

Iliescu	Oana-Maria
Afanasyeva	Anna
Di Francesco	Marco
Rahnasto	Ilona
Panteleev	Matvei
Alanko	Sofia
Salovaara	Elli
Telov	Matvei
Finholm	Nora Amanda Maria
Huang	Yechen
Virta	Joel Heikki Jalmari

Kohvakka	Eetu Sulo Vilhelmi
Rautaheimo	Viola
Zhijie	He
Liu	Sini
Rotko	Samu Valtteri
Miettinen	Essi Linnea
Albi	Matteo
Mastroguseppe	Matteo
Astikainen	Emma Katariina
Santala	Senja Maria Adalmiina
Lehtikuja	Onni Yrjänä

Hyväksyttiin ulkojäseniksi:

Wollatz	Frederik
Catalano	Sergio

Hyväksyttiin ehdollisesti:

Rouste	Jaakko
Tarma	Niklas

8.2. SCI-varaston siivous

Ullis laitto Slackiin tilannepäivityksen SCI-varaston yhteissiivouksesta. Jatketaan keskustelua ensi viikon kokouksessa.

8.3. Muut esille tulevat asiat

Kokouksen osallistujat päivittivät BeRealin kokouksen aikana.

9. Tapahtumat

9.1. Dipolin Appro 12.10.

Perinteinen phuksien keskuudessa suosittu Otaniemen alueen appro tulee taas.

9.2. Polin Appro 9.-10.11.

Toinen hieno tapahtuma teekkariperinneviikolla, jolle julkaistiin Telegram-kanava, jonka Rebekka toivoisi jaettavan Phuksit <3 ISO:t ryhmään. Keskusteltiin tapahtumista tiedottamisen siirtymisestä Facebookista Instagramiin ja Telegramiin.

9.3. Viherhaalarisitsit

Inkeri aikoi edistää asiaa, mutta ei edistänyt. Palataan asiaan.

9.4. Vaihtosauna joulukuussa

Prodekon ulkoministeri lähestyi Inkeriä sauna-asioissa. Keskustelivat vaihtoinfon järjestämisestä saunatapahtumana. Ajankohta joulukuussa.

9.5. Muut esille tulevat asiat

Ei.

10. Phuksi- ja ISOasiat

10.1. Orientaatioviikon purku

Laura ja ISO:t purkavat orientaatioviikkoa tulevalla viikolla. Lauralle jäi hyvä fiilis, phuksien palaute ollut hyvää.

10.2. Phuksisitsit 16.9.

Keskusteltiin järjestelyistä. Laura ilmoitti cateringille 200 henkilöä, kun 204 ilmoittautui. Astiat on tilattu ja kokkarit alkaa 17:30. Hallitus on töissä noin kello 14 eteenpäin.

Keskusteltiin siitä, tarvitaanko jatkoja varten OK20 sekä ylä- että alakerta. Todettiin, että jako rauhallisempaan ja energisempään jatkotilaan toimii. Lida ja Ruusu rohkaisivat hallituslaisia osallistumaan myös jatkojen siivoamiseen.

10.3. Muita phuksijuttuja

ESTIEM-info tapahtuu kuun lopussa. Laura varmisti koululta, ettei kukaan phukseista ei ole alaikäinen.

11. MKV-asiat

11.1. (SCI) Athene International picnic 7.9.

Tapahtui edellisenä päivänä. Yli 100 osallistujaa. Grillasivat TEK:in sponsoroimia nakkeja, sujui hyvin.

11.2. Orientaatioviikon purku

Rahimilla jäi hyvä fiis, aktiivisia vaihtareita. Lida oli jutellut pöhinäpartyn vessajonossa yhden vaihtarin kanssa, joka oli vaikuttanut vastaanotosta yhteisöön. Todettiin, että KV-opiskelijoiden into lähteä ISOiksi on ollut hienoa ja hyödyllistä.

11.3. Phuksisitsit 16.9.

KV-opiskelijoiden ensimmäiset sitsit. Rahim koordinoi Lauran kanssa sitsikoulutusta ennen sitsejä.

11.4. Muut esille tulevat asiat

Ei.

12. Yrityssuhteet

12.1. Yrityssuhdetiimin luento phukseille

Tuukalla ei tietoa aikataulusta, selvittää Lauran kanssa. Koko Ysvitiimi mukana. Myös abitiimi pitää oman infotilaisuuden samassa yhteydessä.

12.2. Phuksikassit

Tuukka on juossut ympäri Helsingin toimistoja hakemassa tavaraa kasseja varten. Taskumatit painoivat niin paljon, että joutui ottamaan taksin kotiin. Kangaskassit on postitettu. Iida kehotti kaikkia pitämään sormet ristissä, että ne eivät näytä huonolta, käyttäen alatyylisempää ilmaisuja. Kasseja tilattu 100.

12.3. Syksyn excuja

Seuraavalla viikolla syksyn ensimmäinen excu. Prodekolla on ollut ongelmia excukäyttämisen kanssa, minkä vuoksi killalle oli lähetetty noottiviesti. Pohdittiin, että samanlaisia ongelmia esiintyy myös Athenella, mutta excujen pienemmän määrän vuoksi ongelma on pienempi.

12.4. Muut esille tulevat asiat

Ei ole.

13. Opintoasiat

13.1. Informaatioverkostojen maisteriohjelman koulutusneuvosto 5/2022

Kokouksessa hyväksyttiin dippa-aiheita ja -arvosanoja, ja naurettiin Sisulle. Pohdittiin myös missä tapauksissa kuuden kuukauden määräajan ylittäneelle dipputyölle voi silti antaa vitosen ja tarkasteltiin infon maisterikursseille kurssipalautteissa annettuja pisteitä. Inkeri kertoi, että maisterikurssit saavat opiskelijoilta tyypillisesti hyviä arvosanoja.

13.2. SCI opetuksen johtoryhmän kokous 25.8.

Kokouksessa keskusteltiin muun muassa kurssipalautteen uudesta huonosta kysymyksestä.

13.3. Uudet SCI-opintoneuvojat & opintoneuvojan kiltispäivystykset

SCI:llä on aloittanut kaksi uutta opintoneuvojaa. Infon opintoneuvonnasta vastuussa oleva Walteri Keus, fyssalainen, päivystää Olkkarilla keskiviikkoisin 16.10-17.10. Opintoneuvonta on ainakin alkuun kohdistettu erityisesti phukseille.

13.4. Opiskelijan oikeudet

SCI-opisten kanssa työn alla, kaikki tekevät kiltakohtaisesti oman version. Inkerin mukaan tietoa on kyllä saatavilla, mutta se olisi hyvä linkata kootusti myös Athenen nettisivuille.

13.5. Kandipullat kesäkandeille

Pitäisi järjestää. Kesäkandeja oli Inkerin mukaan aika paljon.

13.6. OPN kokous 5.9.

Tapasivat. Keskustelivat AYY:n koulutuspoliittisen sektorin tapahtumista. Inkeri ei oikein muistanut sisältöä.

13.7. SCI EDI workshop

Alli on hallopedina mukana SCI EDI -ryhmässä. Kahden viikon päästä on tulossa workshop, jossa käsitellään esim. inklusiivista kielenkäyttöä. Tilaisuus on kaikille avoin, Alli voi myös nostaa esiin asioita. Inkeri nosti esiin they-pronominin mahdollisuudet esimerkiksi luento-esimerkeissä.

Julia ehdotti, että nostetaan tiedotettavaksi Torveen. Inkeri ehdotti, että tämä tehtäisiin viipymättä.

Pohdittiin killan edustusta EDI-ryhmässä, jotta opiskelijoiden näkökulma saataisiin esiin.

13.8. Muut esille tulevat asiat

Ei kyllä. Päätettiin tykittää loppukokous ilman taukoja.

14. Viestintä

14.1. Sähköpostilistojen päivittäminen

Milja kysyi hallituksen mielipidettä tepsy- ja infopuoksien erittelystä omiksi sähköpostilistoikseen.

Keskusteltiin siitä, miten gmailit toimivat sähköpostilistoissa paremmin kuin valmistumisen jälkeen vanhentuvat aaltomailit.

14.2. Muut esille tulevat asiat

Eipä oikeastaan.

15. Yhteisö

15.1. Vuosijuhlaedustukset

Stimulaatio XXIV-kutsu saapui. Inkerillä kasa, Rahim mahdollisesti kiinnostunut.

Ruusuu maksoi Man@gerin vujut 3h ennen viimeistä deadlinea. Puoli hallitusta oli pärähtänyt tiistaina Man@gerin kiltahuoneelle, ihmiset olivat vieraanvaraisia. Haluavat vujulahjaksi pelejä.

Vuosi lähestyy loppuaan, tilastot näyttävät siltä että Julia, Rebekka, Tuukka ja Ullis ovat edustuksensa edustaneet. Tuukka muisti TPJ:n olemassaolon.

NuDen vujuille lähdössä Irpo ja Annika. Todettiin hyväksi edustukseksi.

15.2. Killan omaisuuden hallinta

lida totesi, että killalla on paljon omaisuutta ja lainaussysteemi on kaoottinen. Fyssalla on toimivalta vaikuttava systeemi, lida prujaa sen jos ehtii.

Biljardikamojen lainaus henkilökunnalle ja omat kamansa hukanneelle TIK:ille jakaa mielipiteitä. Pallojen katoamisen mahdollisuus huolestuttaa.

Inkeri ehdotti, että bilispöydän läheisyydessä olisi lukittava kaappi. Pohdittiin TIK:in tietoisuutta palloistaan ja motivaatiota niitä kohtaan. Iida toivoi syksyn saapumisen helpottavan tilannetta.

Julia totesi, että tavaroiden organisointia helpottaisi se, että tavaroilla olisi omat paikkansa. SCI-varaston siivoaminen auttaisi.

Mietittiin kuka on vastuussa killan omaisuudesta liittyen OTMK:n poisheittointoon. Ruusu huomautti, että elämä on välillä ikävää. Pohdittiin tasapainoa säilyttämisen ja poisheittämisen välillä. Todettiin, että kaikkea ei voi säästää ikuisesti. Todettiin, että sinäänsä ihan sama. Inkeri kertoi kerran itkeneensä hukattuaan ponnarilenksun.

15.3. Toimarikuulumiset

Aletaan kysymään toimarikuulumisia taas ensi viikosta eteenpäin. Ensi viikolla kuulumisia kyselee ryhmä 1; Juho, Julia, Rahim, Tuukka ja Ullis.

15.4. Arwoisan ehdottaminen Pyöreän Tornin Kiltaan

Aiheesta tuli sähköposti hallitusmailiin, mutta palataan asiaan ensi viikolla sillä asialla ei ole kiire.

15.5. Muut esille tulevat asiat

Ei.

16. Muu toiminta

16.1. Hallituksen virkistäytymiset

Inkeri ehdotti ilmajoogaa, mutta totesi sen olevan kallista. Yritetään toteuttaa budjettiystävällisiä hengailuja.

16.2. Sakkojen päivitys

Lauralla on pöytäkirjan tarkistus jo viisi päivää myöhässä, ja laskuri yhä käynnissä.

Ikkunan takana huligoinut rouva päätoimittaja (Annika) häiritsi kokousta.

Rebekalle yksi sakko kuulumisten puuttumisesta. Ensi viikolla Ullis tulee ja laittaa metaforisen nyrkin heilumaan performanssisakkojen suhteen.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset

Odotellaan Lauraa.

17. Muut esille tulevat asiat

Ullis on pohtinut puhisvarttien organisointia, ja ehdotti matalakynnyksistä hihasta nykäisyä. Pohdittiin, kannattaisiko nykyjän kuitenkin olla Ullis.

18. Seuraava kokous

15.9. kello 16.15. Eväsvuorossa Ruusu.

19. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous ajassa 17.29.

Pöytäkirjantarkastajat:

Inkeri Nora

Rahim Ahsanullah

Puheenjohtaja ja sihteeri:

Iida Saaristomaa

Ruusu Nurmi